

Liposomal Glutathione

SUPPORTS ANTIOXIDANT DEFENCES IN
AN INNOVATIVE LIPOSOMAL FORM

SIMPLE ONCE-DAILY FORMAT

Liposomal Glutathione is an antioxidant formula designed to protect and support cellular function. Glutathione is one of the main endogenous antioxidants, acting in the body to recycle other antioxidants and protect the body from free radicals.

- Offers 375 mg of BioGlute™ Blend per capsule including 250 mg of Setria® L-glutathione and 93.75 mg of phosphatidylcholine
- Protects the body from free radicals to support cellular function and homeostasis
- Purified phosphatidylcholine delivery system offers natural liposomal formation
- Liposomal form protects glutathione integrity during digestion



The Research

Liposomal Glutathione is an antioxidant formula designed to protect and support cellular function.¹ Glutathione is a key component of the antioxidant system, which protects the body from free radicals at the cellular level.² It is found in virtually every cell of the body and plays a critical role in supporting cellular function and homeostasis.^{2,3} Optimal levels of glutathione have been associated with the maintenance of good health. The highest concentration of glutathione is found in the liver, where it offers antioxidant support for liver tissue protection and p450 phase II conjugation pathways, a possible source of reactive oxygen species.^{4,5} This formula features a purified phosphatidylcholine delivery system, which offers natural liposomal formation due to the hydrophobic and hydrophilic nature of phospholipids. This liposomal form protects glutathione bonds from the degradation that can occur in digestion.⁶

REFERENCES:

1. Cooke, et al. Biol Neonate. 2005;87(3):179-80.
2. Richie JP Jr, et al. Eur J Nutr. 2015 Mar;54(2):251-63.
3. Wu G, et al. J Nutr. 2004 Mar;134(3):489-92.
4. Honda Y, et al. BMC Gastroenterol. 2017 Aug 8;17(1):96.
5. Terakura S, et al. Int J Hematol. 2020 Jan;111(1):84-92.
6. Zeevalk GD, et al. Neurochem Res. 2010 Oct;35(10):1575-87.

Formula

Adults: Take 1 capsule 1-2 times daily with meals, or as directed by a healthcare practitioner. Consult a healthcare practitioner for use beyond 8 weeks.

Each softgel capsule contains

BioGlute™ Blend	375 mg
Providing:	
Setria® L-Glutathione	250 mg
Phosphatidylcholine	93.75 mg

Non-medicinal ingredients: Gelatin capsule (gelatin, glycerin, calcium carbonate, water), extra virgin olive oil, beeswax.

Contains: Soy



Liposomal Glutathione	Quantity	Order Code	NPN	UPC
	60	LSG6C-C	80049908	766298114972

Protect against damage from free radicals
with 1-2 capsules daily.

Visit AtriumPro.ca/liposomal-glutathione-60-ca.html

For additional antioxidant support, consider
adding **NAC 900 mg** to your daily routine.

BioGlute™ is a registered trademark of Essential Nutraceuticals, LLC.

Setria® is a registered trademark of KYOWA HAKKO BIO Co., Ltd.

*Visit PureEncapsulations.ca for more information about our GMO policy.

This product may not be right for everyone. Always read and follow the label. Contact us for more information.



866.856.9954 | PureEncapsulations.ca

© 2022 Pure Encapsulations. All Rights Reserved.

pure
encapsulations®

Liposomal Glutathione

SOUTIENT LES DÉFENSES ANTIOXYDANTES SOUS
UNE FORME LIPOSOMALE NOVATRICE

FORMAT SIMPLE À PRENDRE UNE FOIS PAR JOUR

Liposomal Glutathione est une formule conçue pour protéger et soutenir la fonction cellulaire. Le glutathion est un des principaux antioxydants endogènes; il agit en recyclant d'autres antioxydants et en protégeant le corps contre les radicaux libres.

- Procure 375 mg de mélange de BioGlute^{MC} par capsule, incluant 250 mg de L-glutathion Setria^{MD} et 93,75 mg de phosphatidylcholine
- Protège le corps des radicaux libres afin de soutenir la fonction cellulaire et l'homéostasie
- Le système d'administration de la phosphatidylcholine purifiée offre une formation liposomale naturelle
- La forme liposomale protège l'intégrité du glutathion pendant la digestion



La recherche

Le Liposomal Glutathione est une formule antioxydante conçue pour protéger et soutenir la fonction cellulaire.¹ Le glutathion est un élément clé du système antioxydant, qui protège le corps des radicaux libres au niveau cellulaire.² On le trouve dans pratiquement toutes les cellules du corps et il joue un rôle essentiel dans le soutien de la fonction cellulaire et de l'homéostasie.^{2,3} Des niveaux optimaux de glutathion ont été associés au maintien d'une bonne santé. La plus forte concentration de glutathion se trouve dans le foie, où il offre un soutien antioxydant pour la protection du tissu hépatique et les voies de conjugaison de phase II des p450, une source possible d'espèces réactives de l'oxygène.^{4,5} Cette formule comprend un système d'administration de la phosphatidylcholine purifiée, qui offre une formation liposomale naturelle en raison de la nature hydrophobe et hydrophile des phospholipides. La forme liposomale protège les liaisons du glutathion de la dégradation qui peut se produire lors de la digestion.⁶

RÉFÉRENCES:

1. Cooke, et al. Biol Neonate. 2005;87(3):178-80.
2. Richie JP Jr, et al. Eur J Nutr. 2015 Mar;54(2):251-63.
3. Wu G, et al. J Nutr. 2004 Mar;134(3):489-92.
4. Honda Y, et al. BMC Gastroenterol. 2017 Aug 8;17(1):96.
5. Terakura S, et al. Int J Hematol. 2020 Jan;111(1):84-92.
6. Zeevalk GD, et al. Neurochem Res. 2010 Oct;35(10):1575-87.

Formule

Adultes : Prendre 1 capsule 1 à 2 fois par jour avec repas, ou tel que recommandé d'un professionnel de la santé. Consulter un professionnel de la santé si l'usage se prolonge au-delà de 8 semaines.

Chaque gélule contient

Mélange de BioGlute ^{MC}	375 mg
Fournissant :	
Setria ^{MD} L-glutathione	250 mg
Phosphatidylcholine	93,5 mg

Ingrédients non médicinaux : Capsule de gélatine (gélatine, glycérine, carbonate de calcium, eau), huile d'olive extra vierge, cire d'abeille.

Contient : Soja



Liposomal Glutathione	Quantité	Code	NPN	CUP
	60	LSG6C-C	80049908	766298114972

Protège contre les dommages causés par les radicaux libres avec 1-2 capsules par jour.

Visitez AtriumPro.ca/liposomal-glutathione-60-ca.html

Pour un soutien antioxydant additionnel, envisagez d'ajouter le produit **NAC 900 mg** à votre programme de santé.